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Interpellation till stadsbyggnadsnämndens ordförande Johan Algernon -

Arbetet med kommunens trädbestånd

FEÄr

I olika sammanhang framhålls begreppet ”Halva Täby grönt”. Vikten av att ett grönt Täby behålls

och utvecklas har stor betydelse. I kommunens arkitekturprogram sägs att ”väl gestaltade

planteringar med perenner, buskar och träd ger skönhetsupplevelse alla årstider, och bidrar med

ekosystemtjänster till en mera hållbar och upplevelserik stadsmiljö” samt att ”gröna stråk knyter

samman stadsdelar och grönområden. Stadsgator kantade med gatuträd och planteringar skapar

betydelsefulla gröna länkar mellan geografiskt avskilda parker och sparade naturområden.”

Vi är medvetna att det pågår ett trädplaneringsarbete i kommunen.

Vi håller verkligen med om att vi ska behålla ”Halva Täby grönt” men också uppnå

arkitekturprogrammets mål med träd, buskar och planteringar i våra bostadsområden.

Träd bidrar till hälsa, livskvalitet och sociala värden. Träd sänker temperaturen vid värmeböljor,

minskar risken för översvämningar och förbättrar samtidigt luftkvalitén och gynnar biologisk

mångfald.

Med anledning av ovanstående undrar jag:

- — På vilket strukturerat sätt arbetar Täby kommun med att bevara, plantera och utveckla

våra trädbestånd i centrala Täby och i våra lokala stadsdelscentra

- Hur säkerställs att även våra nya bostadsområden berikas med träd som ger ökad livskvalitet?
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